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aktuality

Nefunkční systém vyplácení náhrad

vloženo: 2.5.2019, 07.41

Silvie FRIEDMANNOVÁ, moderátorka -------------------- Pracovní úraz nebo nemoc z povolání nemá podle
zákona člověka vyřadit z normálního života. Pojišťovny proto dorovnávají poškozeným plat, aby měli stejné
příjmy jako před nešťastnou...

Odškodnění za potíže po očkování

vloženo: 25.4.2019, 07.32

Tomáš DRAHOŇOVSKÝ, moderátor -------------------- Stát by mohl odškodňovat rodiče, jejichž dítě po očkování
zemře nebo bude mít vážné zdravotní potíže. Podle ministerstva zdravotnictví by celková částka neměla
přesáhnout 100 milionů...

Průměrný plat lékařů ve státních nemocnicích loni překonal 85 tisíc. Polepšily si i sestry

vloženo: 23.4.2019, 09.35

Jak vyplývá z nových čísel ministerstva zdravotnictví, která získala Česká televize, průměrný plat lékařů ve
státních nemocnicích loni přesáhl 85 tisíc korun. U sester je to zhruba 43 tisíc. Rychlý...
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Napříč Českem mizí lékárny. Chybí hlavně v menších obcích, zachránit by je měly dotace

vloženo: 22.4.2019, 19.22

Napříč Českem postupně ubývá lékáren, aktuálně jich je 2514. Mizí především z venkova. Provozovny,
kterým hrozí zánik, mohou nově získat pomoc od zdravotních pojišťoven – až 600 tisíc korun ročně....

Návštěva Domova pro seniory Telč a jihlavských Stříbrných Teras

vloženo: 11.4.2019, 22.30

Dnešní poslanecký den na Jihlavsku jsem věnoval návštěvě Domova pro seniory Telč, kam mne doprovodil
místostarosta Telče Pavel Komín, a který se ze současných prostor bude v dohledné době stěhovat...
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Místo reformy jen menší změny. Komise navrhuje spoření na důchod od 18 let

vloženo: 8.4.2019, 22.11

Vstup do třetího důchodového pilíře by měl být povinný pro všechny občany od osmnácti let. Změna ve
spoření by však počítala i s tím, že by každý mohl kdykoliv vystoupit. Tak...

7. ROČNÍK CEN APLAUS ZNÁ SVÉ VÍTĚZE

vloženo: 7.4.2019, 21.57

Cena APLAUS, která se uděluje jednotlivcům a organizacím zasazující se o to, aby se lidem s autismem žilo
lépe, odtajnila včera na půdě Poslanecké sněmovny své letošní laureáty.
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Léky na recept až do domu, navrhuje poslanec Nacher

vloženo: 5.4.2019, 16.41

Koupit přes internet a nechat dovézt domů je dnes možné jen u volně prodejných léků, například kapek do
nosu či vitaminů. Léky na předpis smí vydat pouze kamenné lékárny. Poslanec Patrik...

Vyhlášení cen APLAUS 2019

vloženo: 3.4.2019, 09.44

Další ročník ceny APLAUS zná své vítěze. 
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Zásilkový prodej Rx léků: Poslanci chtějí diskuzi

vloženo: 28.3.2019, 23.35

Bez podpory odborné veřejnosti předložil poslanec Patrik Nacher návrh, který může od 1. ledna 2021 povolit
online prodej léků na recept.

Fyzioterapeuté doplácejí na chyby v indikacích lékařů. Na místě je předefinování kompetencí

vloženo: 28.3.2019, 19.30

Fyzioterapie dnes zahrnuje rozrůstající se škálu metod a přístrojů, které mohou pacientům pomoci. Problém
ovšem je, že tuto širokou paletu by měl znát nejen fyzioterapeut, ale také indikující lékař –...

Hrozí kolaps sociálních služeb

vloženo: 28.3.2019, 08.11

Kraje bijí na poplach. Na provoz sociálních služeb mají peníze do letošního září. Poté hrozí kolaps. Sněmovna
proto včera vyzvala vládu, aby zahájila jednání o dofinancování sociálních služeb v letošním...
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Poslanci řešili Faltýnkovu kauzu. Předtím nezvolili zástupce ombudsmana

vloženo: 27.3.2019, 23.10

Sněmovna ve středu pokračovala v debatě o údajném ovlivňování tendru na mýtný systém. Místopředseda
hnutí ANO Jaroslav Faltýnek vysvětloval své schůzky se šéfem společnosti Kapsch i s předsedou
antimonopolního úřadu....

Vít Kaňkovský: Sociální služby jsou podfinancované. Pokud nezměníme financování, hrozí jejich
výpadek

vloženo: 27.3.2019, 14.00

Problém týkající se podfinancování sociálních služeb považuje KDU-ČSL v současné situaci za alarmující.
Poskytovatelům sociálních služeb hrozí, že nebudou mít z nedostatku financí na platy svých zaměstnanců, a
dojde tak...
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Nemocnicím chybí nejen lékaři, ale i sestry

vloženo: 25.3.2019, 09.46

Dlouho to vypadalo, že personální krize ve zdravotnictví nebude na Vysočině tak složitým problémem jako
jinde nebo že se bude týkat „jen“ nedostatku lékařů. Nyní se však ukazuje, že i...


